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S/BR .0002.2.2012           

Protokół Nr  XVIII/12 
z XVIII sesji Rady Miejskiej w Rynie 

z dnia 5 marca 2012 roku 
 

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Ryn 
w godz.15:00 do 16: 20. 

 

W obradach uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej 

 Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński 

 Sekretarz Gminy – Barbara Kowalska 

 Skarbnik Gminy  - Irena Olszewska 
-           Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
-           Mieszkańcy Miasta i Gminy 
-           Wicemarszałek Województwa – Jarosław Słoma 
-           Prezes Lokalnej Grupy Działania – Beata Dawcewicz 
-           Prezes Lokalnej Grupy Rybackiej – Andrzej Kolasa 
-           Przewodniczący Powiatowej Izby Rolniczej - Zygmunt Piotrowski 
-           Członek Powiatowej Izby Rolniczej – Piotr Suchorowiec 

 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu  z  poprzedniej sesji.  
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5.Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  sesjami. 
6. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. 
7. Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania. 
8.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia miasta Ryn do Międzynarodowego Stowarzyszenia     
    „Cittaslow – międzynarodowa sieć miast dobrego życia”.                                                  
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami oraz zapobiegania   
     bezdomności zwierząt”.                                                                                                     
10. Podjęcie uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu gminy     
      podmiotom niezaliczanym do sektora finansów publicznych i niedziałającym w celu osiągnięcia   
      zysku na realizację zadań publicznych innych niż wskazane ustawą o działalności pożytku   
     publicznego i o wolontariacie, sposobu rozliczania dotacji oraz kontroli wykonania zleconych   
     zadań.                                                                                                                              
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „ Wieloletniego programu gospodarowania    
      mieszkaniowym  zasobem gminy Ryn w latach 2012-2016.”                                        
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ryn 
      na lata 2012- 2019.                                                                                                          
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2012 r.                               
14. Sprawozdanie z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych   
      oraz  Programu Przeciwdziałania Narkomanii  za 2011 rok.                                        
15. Sprawy rożne.    
16. Zamknięcie posiedzenia. 
                                                                 



2 
 

                    
Ad.1  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia XVIII Sesji Rady Miejskiej w Rynie  dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan J. Guz. 
Stwierdził prawomocność obrad. Na 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych. 
Nieobecni: Pani J. Symonowicz Pan S. Kożuszko.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.2  Przyjęcie porządku obrad. 
 
Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
Porządek obrad został przyjęty przez Radę jednogłośnie, w obecności 13 radnych. 
 
 
Ad.3  Przyjęcie protokołu  z  poprzedniej sesji.  
 
Uwag do protokółu nie zgłoszono. 
Protokół  został przyjęty przez Radę większością głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu obrad Rada Miejska  minutą ciszy uczciła 
pamięć ofiar katastrofy kolejowej pod Szczekocinami, w której zginęło 16 osób. 
 
 
Ad. 4  Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych   
          w  okresie  między sesjami – nie było działań miedzy sesjami. 
 
 
Ad.5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między    

         sesjami. Sprawozdanie - stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – podziękował obecnemu na dzisiejszej sesji wicemarszałkowi Panu 
Jarosławowi Słomie za pomoc w kwestiach związanych z inwestycjami prowadzonymi przez 
gminę. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – poinformował, że: 
- odbyło się posiedzenie Powiatowej Rady zatrudnienia, na którym analizowano problem      
bezrobocia 
- odbyło się posiedzenie Społecznej Rady Zakładu Opieki Zdrowotnej w sprawie przekształcenia 
szpitala powiatowego w spółkę prawa handlowego; zadłużenie szpitala wynosi ponad 11.000.000 
zł, w tym ponad 3.700.000 zł to zadłużenie wymagalne; Powiat chciałby, aby  spółce uczestniczyły 
okoliczne samorządy  
- rozstrzygnięty został przetarg na ubezpieczenie majątku gminy 
- odbyło się posiedzenie związane z budową Eko Mariny  
- marszałek Województwa zorganizował konferencję na temat nowego programu związanego z 
Rozwojem  Obszarów Wiejskich 
- odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej PGKiM  
- odbyło się spotkanie z dowódcami 112 batalionu rozpoznawczego z Giżycka w sprawie 
organizacji święta tego batalionu w dniu 26 maja w Rynie; planowany jest  pokaz sprzętu, musztry 
paradnej; gmina zabezpieczy tzw. wkład do gara na grochówkę wojskową 
- złożono wniosek do programu „ Aktywna Wieś ” dla miejscowości Rybical 
- zatrudniono organizatora sportu oraz animatora sportu; od 1 marca br. na boisku „ Orlik” trwają 
już zajęcia popołudniowe zgodnie z przyjętym przez Radę regulaminem 
- rozstrzygnięto konkurs na realizację zadań własnych gminy w zakresie kultury fizycznej 
prowadzonej przez organizacje pozarządowe 
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- zakończyła się kontrola Najwyższej Izby Kontroli 
- Lokalna Grupa Rybacka ogłosiła konkurs na działania; Ryńskie Centrum Kultury złożyło ofertę na 
zorganizowanie wydarzenia pod nazwą „ Mazurski Targ Rybny ”; oferta RCK  została wybrana  
- gimnazjum uczestniczyło konkursie Wiedzy Ekologicznej i zdobyło pierwsze miejsce; z tej okazji 
Burmistrz złożył gratulacje nauczycielom, dyrekcji oraz uczniom 
- grupa taneczna DANGEROUS TEAM zdobyła pierwsze miejsce w mistrzostwach, które odbyły 
się w Mrągowie 
- w dniu dzisiejszym odbyło się zebranie członkowskie Mazurskiego Banku Spółdzielczego Oddział 
w Rynie, w którym gmina ma swoje udziały 
- odbyło się spotkanie z dyrektorem Polskiego Górnictwa Energetycznego w związku z planowaną 
modernizacją sieci energetycznych 
- planowane jest przejęcie stacji trafo położonej nad Jez. Ołów z przeznaczeniem na cele 
związane z obsługą kąpieliska. 
 
 
Ad.6  Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych – nie zgłoszono. 
Ad.7  Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania. 
 
Ad.8  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia miasta Ryn do Międzynarodowego     
         Stowarzyszenia  „Cittaslow – międzynarodowa sieć miast dobrego życia”.                                                  
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – poinformował, że na dzień dzisiejszy do sieci miast dobrego życia 
należy około 150 miast. Kończą się wielkie inwestycje na terenie gminy i teraz będzie można  
zastanowić się nad tym, w jaki sposób uprzyjemnić życie mieszkańcom oraz przyjezdnym, aby  
turyści chcieli ponownie przyjeżdżać do Rynu.  
 
Pan J. Słoma – Wicemarszałek Województwa – podziękował za możliwość udziału w posiedzeniu 
Rady Miejskiej w Rynie. Pogratulował skuteczności w sięganiu po środki unijne. Korzystając ze 
sposobności poprosił Radę o pozytywną decyzję odnośnie przystąpienia do stowarzyszenia –
Cittaslow - z uwagi na to, że samorząd województwa widzi w tym pewną szansę na zrównoważony 
rozwój wielu miejscowości w regionie. Pozwoli to przyciągać turystów wyróżniając się dobrym 
znakiem rozpoznawalnym w wielu krajach Europy oraz zaoferować lepszą jakość życia 
mieszkańcom. Miasto oznakowane logo – ze ślimakiem – jest synonimem dobrej jakości miasta, w 
którym turystę spotka coś dobrego. Idea tego stowarzyszenia powstała we Włoszech. Samorząd 
Województwa wziął na siebie misyjną odpowiedzialność za rozniesienie tej idei po całej Polsce. Do 
tej pory członkami stowarzyszenia jest 5 miast z Warmii. Jeżeli zapadnie decyzja o przystąpieniu 
do stowarzyszenia miasto Ryn będzie w nim pierwszym mazurskim miastem.  
Stowarzyszenie wzmacnia wizerunek regionu nie tylko ze względu na znakomite warunki 
przyrodnicze, ale też regionu inwestującego, który jest dobrym miejscem do życia. 
 
Pan M. Kowal – członek Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia miasta Ryn 
do Międzynarodowego  Stowarzyszenia  „Cittaslow – międzynarodowa sieć miast dobrego życia”.                                                  
 
Rada podjęła uchwałę większością głosów. Za podjęciem uchwały – opowiedziało się 12 radnych; 
przeciw – nie było; 1 radny – wstrzymał się od głosu.                                                                                            
Uchwała Nr XVIII/155/12 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. 
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Ad.9  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami oraz    
         zapobiegania  bezdomności zwierząt ”.                                                                                                     
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz  omówił projekt uchwały. Dodał, że  punkt 9 porządku obrad  
powinien brzmieć : „ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „ Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz  zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Ryn na 2012 r.” 
Poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany przez  Powiatowego Lekarza Weterynarii w 
Giżycku,  który zgłosił poprawki do w/w programu. Zostały one w części uwzględnione. Opinię 
wyraziło również  Koło Łowieckie „Śniardwy”. Pozostałe Koła Łowieckie  nie zajęły stanowiska w 
przedmiotowej sprawie.  
 
Pan K. Jarosz – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz  zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i 
Gminy Ryn na 2012 r.” 
Rada podjęła uchwałę większością głosów. Za podjęciem uchwały – opowiedziało się 11 radnych; 
przeciw – nie było; 2 radnych – wstrzymało się.                                                                                            
Uchwała Nr XVIII/156/12 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu    
         gminy  podmiotom niezaliczanym do sektora finansów publicznych i niedziałającym w    
         celu osiągnięcia zysku na realizację zadań publicznych innych niż wskazane ustawą o   
         działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, sposobu rozliczania dotacji oraz    
         kontroli wykonania zleconych  zadań.                                                                                                                              
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz  - omówił projekt uchwały z autopoprawką § 10 pkt.3 dotyczącą 
zmiany zapisu na zapis : … przeprowadza właściwe merytorycznie stanowisko pracy Urzędu 
Miasta i Gminy. …”. 
 
Pan A. Jarmołowicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt ( ze zmianą )  uchwały w sprawie trybu 
postępowania o udzielenie dotacji z budżetu  gminy  podmiotom niezaliczanym do sektora 
finansów publicznych i niedziałającym w  celu osiągnięcia zysku na realizację zadań publicznych 
innych niż wskazane ustawą o  działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, sposobu 
rozliczania dotacji oraz  kontroli wykonania zleconych  zadań.                                                                                                                              
 
Rada podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XVIII/157/12 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „ Wieloletniego programu gospodarowania    
         mieszkaniowym  zasobem gminy Ryn w latach 2012-2016.”                                        
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz  - omówił projekt uchwały z autopoprawką : 
w § 2  pkt 1 dodano: „ ( stan na dzień 31.01.2012r.) ; w § 2  pkt 1 a zmieniono na: „181 lokali…” 
w § 2  pkt 2 dodano: „ ( stan na dzień 31.01.2012r.) 
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w § 5 zmieniono liczbę planowanych do sprzedaży lokali na :„ 80 ” 
w § 7 zmieniono nazwę spółki : „… Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 
Rynie sp. z o.o.”. 
 
Pan A. Jarmołowicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały ( ze zmianami) w sprawie przyjęcia 
„ Wieloletniego programu gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem gminy Ryn w latach 2012-
2016.”                                        
 
Rada podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XVIII/158/12 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ryn 
           na lata 2012- 2019.                                                                                                          
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały ze zmianą § 4, który otrzymuje 
brzmienie :„ Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.” 
oraz  przedstawiła zmiany w  pozycjach:  „ przewidywane wykonanie 2011”. 
 
Pan A. Jarmołowicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały ( ze zmianami) w sprawie zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ryn  na lata 2012- 2019.                                                                                                          
 
Rada podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XVIII/159/12 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2012 r.                               
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały. 
 
Pan A. Jarmołowicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy 
Ryn na 2012 r.                               
 
Rada podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XVIII/160/12 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.14. Sprawozdanie z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów   
            Alkoholowych    oraz  Programu Przeciwdziałania Narkomanii  za 2011 rok.                                        
            Sprawozdania – stanowią załączniki nr 9 i 10 do niniejszego protokółu. 
 
Pan K. Jarosz – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia poinformował, że komisja na posiedzeniu analizowała powyższe sprawozdania. 
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Pan J. Karpiński – Burmistrz  - stwierdził, że w obu programach co roku zmieniają się nieco zapisy 
dotyczące planu finansowego. Środki niewykorzystane przechodzą na rok następny. W ramach 
punktu konsultacyjnego wprowadzone zostały porady psychologa. Mankamentem jest to, że duża 
liczba osób uzależnionych nie korzysta z zaproszenia komisji ds. uzależnień i nie przychodzi na 
wyznaczone spotkanie. 
Burmistrz poinformował, że świetlica socjoterapeutyczna prowadzi planową pracę, prowadzi pełną 
dokumentację. Dzieci uczęszczają do świetlicy i mają możliwość integrowania się z dziećmi 
pochodzącymi ze zdrowych środowisk. 
 
Pan K. Jarosz  zapytał o zajęcia socjoterapeutyczne. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz  - stwierdził, że opracowany jest plan zajęć i zgodnie z nim odbywają 
się zajęcia. 
 
Rada nie wniosła uwag do sprawozdanie z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów   Alkoholowych    oraz  Programu Przeciwdziałania Narkomanii  za 2011 rok.                                        
 
 
 
Ad.15  Sprawy rożne.    
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady przedstawił protokół z kontroli Komisji Rewizyjnej z 23 lutego 

2012r. w zakresie funkcjonowania świetlicy działającej przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym  w 

Rynie. Protokół stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek z w/w kontroli : 

„ W związku z dużą liczbą dzieci przebywających w świetlicy ( ponad 80 osób) w godzinach 

rannych i popołudniowych Komisja wnioskuje o zatrudnienie dodatkowego nauczyciela, w celu 

zapewnienia bezpieczeństwa przebywającym tam dzieciom, ponieważ zgodnie z przepisami na 1 

nauczyciela nie może przypadać więcej niż 25 dzieci.”  

Rada jednogłośnie przyjęła powyższy wniosek, w obecności 13 radnych. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – odczytał : 
 
1/ odpowiedź Burmistrza MiG na wniosek radnego Pana K. Jarosza o rozważenie możliwości diet 
sołtysom – odpowiedź stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
2/ odpowiedź Burmistrza MiG na wniosek Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych 
i Zdrowia o rozważenie możliwości zatrudnienia opiekunki do opieki nad chorym w domu – z ½ 
etatu do pełnego etatu - odpowiedź stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
 
3/ odpowiedź Burmistrza MiG na wniosek Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa  
I Turystyki o  ograniczenie tonażu ( do 8 ton – nie dotyczy mieszkańców) na drodze gminnej 
położonej na działce nr 274 w obrębie Sterławki Wielkie , w celu zapobieżenia dalszemu 
niszczeniu drogi - odpowiedź stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 
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Pan J. Karpiński – Burmistrz – stwierdził, że środki transportu związane z uprawą gruntów ornych 
przewożą coraz większe ładunki. Droga położona jest na terenie wsi i mieszkańcy muszą się liczyć 
z tym, że od czasu do czasu drogą przejedzie np. transport z obornikiem. Stwierdził, że 
postawienie znaku ograniczającego tonaż ( do 8 ton – nie dotyczy mieszkańców) nie załatwi 
sprawy. Burmistrz dodał, że złożony został wniosek o dofinansowanie przebudowy tej drogi w 
ramach Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. Jest możliwość dofinansowania do 50%. 
 
Pan A. Jarmołowicz stwierdził, że znak ograniczający tonaż do 2,5 t został postawiony na drodze 
powiatowej do Kronowa. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – odparł, że można taki znak postawić, ale bez zapisu, że „ nie 
dotyczy mieszkańców ”, bo nie można nierówno traktować mieszkańców innych gmin. 
Dodał, że  ulicę H. Sawickiej planuje zrobić jednokierunkową, ale też liczy się z tym, że  mogą być 
protesty. 
 
Pan M. Kowal stwierdził, że sprzęt firmy budującej wodociąg i kanalizację codziennie porusza się  
drogą Krzyżany – Wejdyki i niszczy jej nawierzchnię. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – odpowiedział, że na jutrzejszym posiedzeniu rady budowy zwróci 
wykonawcy uwagę. Dodał, że droga będzie musiała zostać przywrócona do stanu pierwotnego. 
 
Pan A. Jarmołowicz zapytał, czy znany jest konkretny termin rozpoczęcia remontu drogi w 
Sterławkach. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – odpowiedział, że  jeżeli wpłyną pieniądze z województwa to remont 
będzie musiał zostać zakończony jeszcze w tym roku. 
 
Pan D. Kowalski zapytał  ile gmina będzie musiała dołożyć do remontu tej drogi. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – odpowiedział, że  50%. 
 
Pan D. Kowalski zapytał ile osób korzysta z tej drogi. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – odpowiedział, że trudno oszacować, ale chyba sporo, bo tam 
powstaje osiedle. 
 
Pani A. Jucewicz zapytała o naprawę drogi przed młynem. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – odpowiedział, że trzeba poczekać. Dodał, że w dwóch miejscach 
zapadła się droga na ulicy Mazurskiej. 
 
Pan M. Górski zapytał, czy jest możliwość urządzenia drogi obok młyna. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – odpowiedział, że tam w planach nie ma drogi. Właściciel tego 
terenu ma tam budować obiekt mieszkalny. 
 
Pan K. Jarosz zwrócił uwagę, że na ścieżce spacerowej  pobite są lampy oświetleniowe.  
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – odpowiedział, że policja złapała sprawców. Zapłacą za zniszczone 
lampy. 
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Pan M. Kowal zapytał, co ze sprzedażą budynku przedszkola. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – odpowiedział, że na 17 marca ogłoszony został kolejny przetarg. 
 
 
Ad.16  Zamknięcie posiedzenia. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad XVIII sesji Przewodniczący Rady zamknął obrady. 
 
 
 
Protokółowała:                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Bożena Dybała                                                                             Jarosław Guz 
 

 


